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Abstract (en)
The garment i.e. ski trousers (1), has an elastically stretchable element e.g. rear skirt (19), integrated to authorize displacement of a safety harness
(2) relative to a portion of the garment in case of traction on the harness, while correctly positioning the harness and the portion relative to each
other in absence of traction. The rear skirt connects a rear part of a waist (8) of the garment to a rear part of a belt (10) of the harness.

Abstract (fr)
Dans un vêtement pourvu d'un harnais (2) comprenant une ceinture (10), un élément étirable élastiquement (19) est intégré de manière à autoriser
un déplacement du harnais (2) par rapport à au moins une portion du vêtement (1) en cas de traction (T) sur le harnais (2), tout en positionnant
correctement le harnais (2) et au moins cette portion du vêtement (1) l'un par rapport à l'autre en l'absence d'une telle traction (T).
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